
Udvalget for Forskning, Innovation og Videregående Uddannelser

Til: Ministeren for forskning, innovation og videregående uddannelser

Dato: 17. januar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 71
Jf. svar på spørgsmål 36, bedes ministeren redegøre for, hvorfor britiske uni-
versiteters omregning af 180 credits til 90 ECTS-point, ikke svarer til de øvrige
Bologna-landes officielle brug af ECTS? Herudover ønskes en redegørelse
for, hvorfor omregningen ikke anerkendes i de danske vurderinger af et-årige
masteruddannelser.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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